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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 29 martie 2018, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.346 din 23 martie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 29 martie 2018, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Sîrbu Mitică 

3. Ionescu Liviu-Ovidiu 

4. Dragomir Ion 

5. Cioacă Ionuţ 

6. Neacşu Lucian 

7. Oprişan Gigi 

8. Sîrbu Adelina Veronica 

9. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

10. Nichita Tereza 

11. Săndulescu Petronela Marinela 

12. Pick  Ladislau 

13. Ilie Clement 

14. Matei Mihai 

15. Meclea Alina 

16. Vladu Alexandru 

17. Ciulacu Mirela 

18. Anghelescu Adrian Valentin 

19. Muscalu Ionel 

20. Pălăngeanu Dunia 

21. Ţigănilă George 

 
 

Preşedinte de şedinţă este domnișoara Nichita Tereza, aleasă prin H.C.L. nr.98 

din 22 februarie 2018. 
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința ordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi toți consilierii. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Vom începe ședința prin a supune la vot 

procesele verbale de la ședințele anterioare. 

Supun la vot procesul verbal din data de 22 februarie 2018. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 13 martie 2018. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot ordinea de zi cu cele 50 de puncte. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului privind informarea şi 

consultarea publicului interesat de aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Zona 

Canal Cama” pentru terenul situat în Giurgiu, adiacent Canal Cama, beneficiar 

Municipiul Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societății GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. în insolvență, a trei plăci 

inscripționate montate pe soclul statuii „Mihai Viteazul” din Municipiul Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Direcției Poliției Locale a Municipiului Giurgiu a unei pompe WILD DL 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Liceului Teoretic „Ion Barbu” a două pompe TOP S40/15-3 
 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Direcției de Asistență Socială Giurgiu a unei pompe auxiliare de încălzire 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Grădiniței cu Program Normal nr.9 a unei pompe TOP S40/15-3 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcţiei de Asistenţă Socială 

Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Colegiului Director 

al Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 4.000 lei, doamnei Bălănică Steliana din Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement: Aș vrea să încep cu următorul aspect. Comisia de 

cultură a avizat favorabil cu unanimitate de voturi toate proiectele de hotărâri care se 

discută astăzi. Însă, vreau să supun atenției executivului, pentru a doua oară, faptul că 

onorata Direcție Cultură din Primărie, nu binevoiește să coboare un etaj sau două atunci 

când au loc ședințele de comisie. Mă uit poate, cu invidie la ceilalți colegi din celelalte 

comisii, cum directorii sau inițiatorii proiectelor răspund la toate întrebările, toate 

nedumeririle consilierilor din comisiile respective. La comisia din care fac parte, în afară 

de, este a doua oară când se întâmplă acest lucru și este dreptul meu de a pune întrebări 

atunci când am nedumeriri și este obligația inițiatorului sau a directorului să răspundă la 

aceste întrebări. De ce la alte comisii se poate și la cultură, nu? De ce directoarea de la 

DAS vine de la 5 km? De ce directorul Pețanca vine de la 2 km? Și alte structuri nu 

catadisesc? Sunt curios dacă Direcția Cultură este reprezentată astăzi, în această ședință. 

Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă voi răspunde eu! Este reprezentată, este domnul 

director Leafu aici. În cadrul Direcției Tehnice avem și componenta învățământ-cultură, 

pentru că investițiile se făceau prin această direcție și am considerat că atunci când s-a 

aprobat organigrama că este bine să facă parte din structura acestei direcții. Doar când 

sunt și asta vreau să vă reamintesc, doar când sunt hotărâri de Consiliu care privesc, nu 

sprijine financiare destinate unor tratamente medicale, pentru că acestea dacă vă uitați, 

referatul de specialitate este susținut de Direcția de Asistență Socială. Deci, dacă Direcția 

de Asistență Socială a susținut acest material, înseamnă că a fost corect, nu avea ce să 

caute direcția din cadrul Primăriei. Sunt două bugete diferite! Noi am stabilit pentru 

sprijine financiare buget către DAS pentru aceste sprijine medicale și buget pentru 

sprijine destinate școlilor, activități sportive, culturale, culte, unde trebuia să avem 

reprezentant de la Direcția Tehnică. Vreau să vă spun că dacă la acele proiecte de 

hotărâre privind sprijinele financiare de la culte, nu a fost prezent nimeni, atunci, da. Dar, 

încă o dată repet, sunt două bugete diferite, cu structuri diferite de fundamentare și 

aprobare. 

Domnul consilier Ilie Clement: Pentru a fi și mai bine înțeles, am profitat de faptul 

că a fost primul proiect la care comisia noastră a dat avizul și am avut această intervenție. 

Puteam să aștept până la ”Diverse” și să ridic problema, dar am profitat de faptul că deja 

se cere și avizul comisiei mele și pentru aceasta am intervenit. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Sper că m-am făcut bine înțeles! Susținerea 

acestui proiect a făcut-o Direcția de Asistență Socială. Dacă de la Direcția de Asistență 
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Socială când ați fost în comisie, nu a participat nimeni, atunci aveam o problemă. Dar, nu 

trebuie să vină de la direcția din cadrul Primăriei, din aparatul propriu al primarului, 

pentru că sunt bugete diferite, cu destinații diferite. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, doamnei Luțchi Ioana din Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.000 lei, domnului Izgăreanu Florian din Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea completării preambulului 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.406 din data de 26 

octombrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 8.000 lei, doamnei Mircea Irina Elena din Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și 

Statului de funcții ale Centrului Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș avea o discuție! După cum ați observat, în 

ultimii ani, prin contribuția exclusivă a Consiliului Local, Centrul Cultural Ion Vinea a 

înființat și susține financiar orchestra de muzică populară Doina Dunării, pentru că exista 

pericolul ca echipa de dansatori care s-a format în timp, să se desființeze pentru faptul că 

nimeni nu-i mai prelua în administrare, în activitate. Acești tineri, știți cum este, 

inițiativă, dorință, voluntariat, dar doar voluntariat, parcă lucrurile nu sunt și ne-am fi 

dorit să-i păstrăm pe toți 16 tineri care fac parte din acest ansamblu de dansatori Doina 

Dunării, dar unii din ei și-au găsit de lucru. Unii au zis că în faza asta stau așa, dar pentru 

8 am înființat posturi. Eu sper, ca prin acest nucleu de 8 persoane, să dăm un imbold 

celeorlalți tineri care doresc să facă această activitate artistică de dansatori populari și 

ușor, ușor, poate vom mai înființa și alte posturi atunci când vom avea persoane care să 

facă acest lucru. Este bine să păstrăm tradiția, este bine să păstrăm aceste valori pe care le 

avem și cu un minim de efort să îi susținem și financiar. Am vrut să ridic această 

problemă pentru că aprobăm multe lucruri și când e vorba de cultură sau de învățământ 

sau de carte, începem să ne gândim, cam mulți bani, nu avem de unde. Haideți să tăiem, 

că parcă nu se vede sau nu se simte, dar e bine ca ușor, ușor, să facem și acest efort. Vă 

mulțumesc! 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii raportului de evaluare şi caietului de sarcini pentru 

organizarea și desfășurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

unui teren situat în Municipiul Giurgiu, strada Nicolae Bălănescu, nr.8 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe cu 

două voturi pentru și două abțineri, a acordat aviz nefavorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Bună ziua! Am și eu o nedumerire! 

Dacă vă aduceți aminte, în trecut, pentru acest teren au existat anumite discuții și anume: 

faptul că nu s-au îndeplinit prevederile contractuale pe care le aveau, de întreținere, de 

amenajare a spațiului de joacă și acum ne trezim în situația în care suntem întrebați noi 

pentru concesionare și atribuirea aproape directă, a acestei grădinițe private, pentru 

construcția unei săli de sport. Eu m-aș întoarce la scopul inițial al acestui teren care a fost 

prevăzut ca parte integrantă și de completare a parcărilor din zona Pieței Centrale. Nu 

vreau să aduc în discuție faptul că parcajul în Giurgiu a devenit un haos și un infern 

propriu-zis. Vă rog frumos să aveți în vedere introducerea și crearea de plus valoarea a 

tuturor spațiilor publice de parcare, mai ales că la buget stăm dezastruos pe capitolul 

investiții și cheltuieli de întreținere. 

Dacă mi se mai permite, am văzut aici o frază și spune: pentru suprafața 

desfășurată propusă de peste 347 m.p., nu se asigură numărul minim de locuri de parcare 

conform Regulamentul Local de Urbanism potrivit căruia, staționarea autovehiculelor 

necesare funcționării diferitelor activități, se admite numai în interiorul parcelei. Deci, în 

afara circulațiilor publice! În cazul în care nu se pot asigura în limitele parcelei, locurile 

de parcare normate pentru vizitatori, se va demonstra (prin prezentarea formelor legale) 

realizarea unui parcaj  în cooperare ori concesionarea locurilor necesare într-un parcaj 

colectiv. Aceste parcaje vor fi situate în cadrul centrului de cartier sau în zona adiacentă 

la o distanță de maxim 500 metri. 

Practic, noi ar trebui, de fapt și de drept, să ne interesăm sau să îi cerem, să prezinte 

documentele și formele legale de realizarea unui parcaj mai întâi și pe urmă să ne gândim 

dacă îi alocăm sau nu, dreptul de concesionare pentru crearea unei săli de sport. Eu așa 

gândesc lucrurile. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Vă voi răspunde pe rând. În primul rând nu s-a 

discutat în ședințele trecute decât de vânzare. Deci, acest investitor a cerut cumpărarea 

acestui teren. Nu s-a aprobat. Dacă citiți și în preambulul hotărârii, se spune: privind 

acordarea avizului de principiu în vederea întocmirii raportului de evaluare și caietului de 

sarcini pentru organizarea și desfășurarea procedurii de concesionare prin licitație 

publică. Prin licitație publică! Deci, nu discutăm de o încredințare sau de o formulă de 

atribuire directă. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, știți și dvs. la fel 

de bine ca și mine, că atunci când se depun aceste cereri, practic devine apanajul celui 

care a solicitat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă spun eu că au fost discuții, certuri aprinse, au 

ajuns în instanță. Au fost atât de mulți care s-au bătut, cu ghilimelele de rigoare, ca să 

câștige un teren. Au fost și cazuri care efectiv, cine a depus cererea, nu au mai fost și alții 
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sau au mai fost și a câștigat cel care a depus cererea. Dar eu vă spun, din practica 

ultimilor ani, foarte mulți, a fost o competiție acerbă. Noi discutăm de lege și de cea ce se 

propune prin hotărâre: licitație publică. În al doilea rând, dacă observați, ce ați spus dvs. 

este corect, pentru că este raportul comisiei de urbanism. Dar, dacă mergeți mai jos, 

spune foarte clar: în consecință, pe acest teren poate fi realizată o investiție cu destinația 

celei propuse de Grădinița Albă ca Zăpada, cu condiția ca proiectul să respecte 

prevederile PUG actualizat menționate anterior. Precizăm de asemenea că construcția se 

va realiza cu respectarea procedurii legale, după obținerea autorizației de construire, cu 

respectarea condițiilor din avizele ce se vor solicita prin certificatul de urbanism, 

obligatoriu fiind cel al Direcției Județene pentru Cultură Giurgiu. 

Deci, nu va veni efectiv, cine va lua acest teren și se va apuca să construiască. 

Poate să concesioneze terenul și când va veni cu autorizația de construcție, dacă nu 

îndeplinește condițiile din PUG, nu va construi. Își ia acest teren. Ok! Noi avem obligația 

să-l scoatem la concesiune. Îl va lua, dar el trebuie să respecte PUG-ul. Nu respectă PUG-

ul, nu va lua autorizație de construcție. Deci, va plăti o chirie… 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, nu contest 

legalitatea și oportunitatea acestei cereri. Este normal! Eu vreau să aducem în discuție 

interesul publicului larg versus interesul publicului privat și să ne definim anumite 

priorități, dacă se poate, în interesul publicului sau în interesul privat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. credeți, discutăm deschis și cu toate 

argumentele necesare, că dacă facem pe acea zonă o parcare cu plată, cu toate că toate 

parcările în municipiul Giurgiu sunt fără plată. Deci, dacă o amenajăm va fi fără plată! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Tocmai aici am vrut să vă aduc ca 

să creem toate parcajele din zonele publice cu plată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, când veți fi dvs. pe locul 

acesta, veți propune Consiliului să facă lucrul acesta. Sau dacă doriți parcări cu plată, vă 

rog să inițiați o Hotărâre de Consiliu și  s-o aprobați, fără nici o problemă. Dar, în timpul 

mandatului meu, parcările pe domeniul public vor fi fără plată. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Adică, inclusiv în Piața Centrală? 

Peste tot vor fi fără plată? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu zic că respectăm o Hotărâre de Consiliu! Sunt 

fără plată în acest moment. Ceea ce vă spun și să știți că nu rezolvăm o mentalitate 

exeistentă, nu numai în Giurgiu și prin toate zonele din țară. Uitați-vă că în fața, pe 

Mircea cel Bătrân, în zona Institutului de Proiectări, fostului Institut de Proiectări, există 

un parcaj foarte mare, o parcare imensă. Stă goală și mergeți la 150-200 de metri, un pic 

mai spre Podul Bizetz și veți vedea o aglomerare de mașini și pe stânga și pe dreapta, și 

pe Digului și în fața Poliției. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: La fel, mă deranjează! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și același lucru vă spun eu: dacă în fața Poliției se 

întâmplă lucrul acesta, credeți dvs. că o să-i convingem pe cei din Piață să tragă mașina la 

200 de metri față de Piață și să meargă pe jos? 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Aveți mare dreptate! Bine că mi-ați 

adus aminte! Poate putem să rezolvăm practic și organizarea unde se fac acum 

examinările auto. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am o rugăminte, domnule consilier! Haideți să le 

lăsăm la ”Diverse”! La cât de repede merge ordinea de zi, eu zic că avem timp și 

pentru”Diverse”, să stăm pe îndelete. 

Am vrut să aduc câteva argumente în favoarea sau nu, să răspund la întrebarea 

dvs.. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: În ceea ce ne privește pe noi, consilierii ALDE, 

vom vota pentru. Pentru că am văzut că respectă și principiul legalității și pe cel al 

oportunității. Pe de altă parte, având în vedere faptul că este vorba de o grădiniță care este 

adresată copiilor din municipiul Giurgiu și pe care i-am văzut extrem de activi și la 

Bibiliotecă și la Muzeu și în alte părți. Cred că e firesc și normal, ca acești copii să 

beneficieze ca toți copii din oraș, de toate condițiile de școală, aici, pe care vor să le facă. 

Este un lucru absolut normal ca și ei să desfășoare activități frumoase, sportive. Pentru că 

așa cum Primăria a pus la dispoziția tuturor o pistă de alergare pentru viitorii campioni, 

cine știe, dacă și de aici se vor naște viitori campioni. Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Încă un punct, ca să-i răspund domnului consilier. 

Avem grădinițe în Giurgiu care nu respectă măcar nici un loc de parcare, sau școli, sau 

licee. Ținând cont că acel parcaj nu este definitiv, deci, doar lasă copii și merg mai 

departe, se pot găsi în zonele, mai ales că parcările de reședință din jurul blocurilor sunt 

cu obligativitate, la dispoziția celor care au închiriat, doar de la ora 1600 până la ora 0800. 

deci, se pot realiza. Deci, încă o dată: se vor respecta prevederile din Planul Urbanistic 

General. Nu se va face nici o concesie privind clădirea care se va construi sau dacă se va 

construi. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu nu am contestat și dacă eram 

malițios, practic mă îndreptatm și la contractul de vânzare-cumpărare, vă demonstram că 

atunci s-a plătit aproximativ 100 de euro. Și sunt curios și o să aducem în discuție după 

indicatorii, practic, după care se vor calcula prin evaluare și să vedem ce sumă va rezulta 

la evaluator. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Dacă colegul, tot a zis că a studiat și 

oportunitatea și legalitatea, așa cum am discutat și la comisie cu doamna arhitect… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Chiar, domnișoară! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Îmi cer scuze! Și dânsa a constatat ca și 

bună propunerea pe care am făcut-o. În caietul de sarcini este trecut respectarea 

prevederilor în care pe suprafața respectivă se poate construi 50%, construcție suprafață 

desfășurată. Deci, nu 500 din 603, 597 cât este propus în proiectul firmei respective, ci 

347 de metri cât rezultă din calculul respectiv, restul putând fi destinat și pentru 

respectarea legii de mediu privind spațiul verde, cât și parcarea, pe care o solicită colegul 

Adrian. Vă mulțumesc! 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 6 voturi împotrivă  (doamna Meclea Alina, 

domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna 
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Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin). Abţineri? 1 abținere (domnul Pick 

Ladislau). 

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii contractului de 

concesiune nr.7.577/03.05.2010, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială DB CONSTRUCT S.R.L. 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării denumirii unui 

tronson de drum de interes local, situat în partea de nord a Municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită şi includerea în Contractul de delegare nr.18.044/12.10.2012 prelungit 

prin actul adiţional nr.27.766/07.08.2017 a unor puncte termice aferente  

ansamblurilor de blocuri sociale şi A.N.L. din Municipiul Giurgiu, către S.C. 

Global Energy Production S.A. Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu  a unor bunuri aflate în exploatarea 

Operatorului Regional - Societatea Comercială APA SERVICE S.A. Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Nu particip la vot. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

unui spaţiu, către Direcția Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în 

Registrul Agricol pentru anul 2017, aprobarea întocmirii și ținerii la zi a 

Registrului Agricol pe suport hârtie și în format electronic și stabilirea măsurilor 

pentru eficientizarea activității de înscriere a datelor în Registrul Agricol 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

 

 

 



 12 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare 

necesar vânzării prin atribuire directă cu drept de preempțiune a terenului în 

suprafaţă de 21,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, 

adiacent Bloc 208/3S1 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă îmi amenintesc bine, cu ceva vreme în urmă a 

mai fost o solicitare și a mai fost inițiat un astfel de proiect. Din cererea societății rezultă 

că ar dori ca cei 21 m.p. care sunt concesionați în acest moment, în timp să fie cumpărați. 

Și motivează că solicită acest lucru pentru faptul că acolo va fi construit un grup social 

pentru personalul farmaciei. De acord! Dar întrebarea mea este: această farmacie care a 

închiriat spațiul inițial al societății Ștubeanu SRL, nu are grup social sau există temerea 

ca în cei 25 de ani cât e contractul de concesionare, va fi scos de acolo? Întreb! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă dau un răspuns și nu este singular în municipiul 

Giurgiu. Foarte multe firme au construit pe o proprietate privată și una publică. Adică și-

au extins terenul, au avut o construcție și și-au extins terenul prin concesiune și au mai 

construit și pe acea concesiune. Acum, după ce vrea să-și facă, toți vor să-și actualizeze 

cărțile funciare ca să-și ia autorizație. Nu poți avea o autorizație, nu poți avea o carte 

funciară unică dacă ai un teren proprietate și unul concesionat, chiar dacă ai două 

construcții lipite una de alta. Știți că am mai avut probleme la Casa Românească și de 

aceea. Și toți au această problemă! Ca să intre în legalitate și să-și ia o autorizație de 

funcționare, au nevoie de înregistrarea cadastrală a întregii construcții. Ori, construcția, 

OCPI-ul nu înregistrează jumătate de construcție pe proprietate privată și jumătate, tot 

parte componentă din construcția aceasta pe proprietate publică. Nu faci o singură carte. 

Neavând o carte, nu pot depune aceste firme la celelalte organisme, instituții care trebuie 

să-i autorizeze, nu pot depune documentațiile complete.  

În acest moment, din acest punct de vedere sunt blocați ca să funcționeze într-un 

timp sau total. Pompierii și cu nu știu cine mai e aici, nu știu dacă de la pompieri, dar aici 

au fost problemele cele mai mari. Țineți minte, la Casa Românească era același lucru, nu 

putea să-și intabuleze cealaltă construcție, construită legal cu autorizație de construcție, 

dar pe un teren concesionat, pentru că ele făceau parte dintr-un corp comun și nu puteai 

să ai jumătate pe domeniul public și jumătate pe domeniul privat și să poți funcționa. Din 

cauza aceasta, au tot venit cu solicitări tocmai pentru a rezolva problema lor de 

funcționare. Este decizia dvs.! 

Domnul consilier Ilie Clement: De acord cu dvs., domnule primar, însă eu am o 

curiozitate. Acolo unde la parterul blocului, unde funcționează această farmacie, este 

proprietatea societății? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. 
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Domnul consilier Ilie Clement: A închiriat o farmacie. Farmacia are grup social? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. Au grup social, acestea care sunt pe un teren 

concesionat, numai că, ca să demonstreze când își iau autorizație că au, el trebuie să aibă 

cadastru pe tot. Aici e toată treaba! 

Domnul consilier Ilie Clement: Eu nu sunt de acord. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, dar pe altă parte a 

devenit o practică! Nu poate să solicite din prima vânzarea? Practic, toți spun și introduc 

argumentul de dezvoltare și de introducere a unor investiții, dar ei nu pot să facă acele 

investiții din cauza faptului că are concesionat acel teren și vine la Primărie după ce li se 

aprobă concesionare și a câștigat concesionarea, pentru vânzare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să vă spun! Și în contractul de 

concesionare e o clauză care spune că dacă dorește cumpărarea are drept de preemțiune. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Sunt de acord! Dar și Primăria dacă 

dorește ulterior, după trecerea perioadei de concesionare să facă altceva, se poate face. Au 

fost cazuri care nu au fost pe 49, dacă vă aduceți aminte! Au fost pe 25 de ani și așa mai 

departe și mai aveau 3-4 ani până la sfârșitul perioadei de concesionare și a apărut direct 

cu cererea de vânzare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, că există o practică, e dicizia fiecărui 

investitor de a solicita acest lucru. Practică este doar din faptul că au mai fost cazuri de 

genul acesta, dar contracte de concesiune se fac, s-au făcut pe 49, se fac pe 25, plus are 

dreptul de prelungire cu încă jumătate. Aceste firme pot funcționa… 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: De acord! Dar, Primăria în 

următorii ani are altă viziune asupra acelui teren, se poate întoarce la terenul aferent. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ceea ce vă spun că în momentul acesta nu există. 

Deci, este decizia dvs.! 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abțineri (domnul Muscalu 

Ionel, domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea stabilirii numărului de acțiuni 

nominative ce urmează a fi cesionate de Municipiul Giurgiu în calitate de 

acționar al Societății Comerciale APA SERVICE S.A. Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de servicii publice. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina Veronica:  Comisia de servicii publice a acordat 

aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Nu particip la vot. 
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 4 

abțineri (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, domnul Matei Mihai, doamna 

Ciulacu Mirela). 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii fără plată, a unui 

autoturism către Direcţia Administrare Active din Proiecte cu Finanţare 

Europeană 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea contractării și garantării unui 

credit revoling în valoare de 12.224.000 lei, pentru asigurarea 

prefinanțăriii/cofinanțării/finanțării a trei proiecte care beneficiază de fonduri 

externe nerambursabile postaderare de la Uniunea Europeană, în vederea 

realizării de investiții publice de interes local 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, dacă sunteți 

amabil să discutăm puțin asupra situației bugetului Primăriei și dacă ne permite bugetul 

să mai facem împrumuturi. Cât de îndatorați suntem și care este plus valoarea adusă de 

aceste proiecte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În materialul pe care-l aveți la mapă arată și gradul 

de îndatorare. Gradul de îndatorare în acest moment în avem pentru 2018 – 9,75, pentru 

2019 – 15%. Despre ce e vorba? Acesta este pe contractarea creditelor vechi pe care le 

avem. Noi discutăm de finanțarea, cofinanțarea sau susținerea a trei proiecte cu finanțare 

europeană. Pentru că nu ne dau banii în avans să facem aceste investiții, noi trebuie să 

susținem și să cerem. Deci, acestea au finanțarea asigurată, au susținerea financiară 

asigurată. Nu îndatorează cu nimic Primăria în acest moment, acest credit. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: În acest moment, nu! Dar, partea 

proastă de cofinanțare, va veni. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 2%! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: 2%! Cât reprezintă 2%? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: La aproape 4 milioane de euro, înseamnă 2% 

înseamnă 80.000 euro. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: 80.000 euro! Dar, eu vroiam să 

atrag atenția asupra unor proiecte care nu vor produce aproape nimic ulterior.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Spuneți-mi de culoarul 7 Pan 

European! După ce ne șuntează toată Europa și nu avem transport aproape deloc pe 

Dunăre, noi ne gândim să investim aproape 2 milioane de euro? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! 3 milioane sunt acolo, bani europeni. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu contează că sunt bani europeni, 

eu v-am spus de finalitate. Poate să ne dea și un miliard Comunitatea Europeană, dacă noi 

nu producem nimic cu miliardul acela. Se cheamă faptic că dăm unor firme de mâncare, 

nu știu care sunt firmele alea, practic pe bani europeni. De fapt, asta e în spatele 

investițiilor pe bani europeni! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă cineva vine la dvs. și în fiecare zi vă aduce o 

sacoșă de mâncare și nu plătiți nimic pentru ea, aveați chiar așa o … 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: M-aș simți rușinat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-ați simți rușinat! E! Noi nu ne simțim rușinați și 

luăm bani europeni, să știți, ca să realizăm ceva. Ați fost în zona Canalului Sfântul 

Gheorghe să vedeți zona aceea cum arată acum pentru toate ambarcațiunile din 

municipiul Giurgiu? Ce haotic sunt lăsate acolo și am fost și criticați la vremea 

respectivă, în ”Aceasta-i România” pentru cum arată zona respectivă, pentru că nu avem 

nici un loc de campare, de iernare, a bărcilor pescărești și a bărcilor de agrement ale 

cetățenilor din municipiul Giurgiu, prin acest proiect Pan European. Din 3 milioane de 

euro, cofinanțarea noastră e de 60.000 de euro. Se va construi un ponton sau mai multe 

pontoane pentru aproape 80 de ambarcațiuni. Se va amenaja tot malul, pereul malului se 

va consolida și se va amenaja. Se va face o zonă de aproape 200 și ceva de metri lungime 

cu lățimea de 40, 60 de metri, nu știu. Cu parcaj, cu loc de așteptat, cu tot ce înseamnă o 

zonă de agrement. Vi se pare că este o investiție care nu este necesară orașului? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Este foarte bună investiția dacă se 

și realizează acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se va realiza! Păi, deja e licitația, am primit 

cofinanțarea. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Sunt interesat în mod direct, dar vă 

aduc aminte iarăși cum stau lucrurile în zonă. Cu silozul apărut peste noapte în apropierea 

podului Bizetz. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu există siloz! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dar ce există? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu există siloz!  

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Este o stație de încărcare-

descărcare cereale. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atât! Dar, nu există siloz! 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dar și cetățenii ar trebui să știe 

practic că pe perioada verii sau a toamnei, când recolta se strânge, ați văzut și dvs. ce 

pericole sunt pentru respirație, mai ales în Parcul Alei, dacă bate vântul dinspre sud. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, aș avea o rugămine, mai 

așteptăm un an și ceva și intrăm în campanie cu lucrurile acestea. Nu o să demolez silozul 

existent de zeci de ani în Giurgiu, doar de dragul de a a spune că am demolat un siloz 

care funcționează legal. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, eu am aceeași 

viziune ca și a dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă cred. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Toată zona aia, cu cheiul de piatră, 

cu Cetatea Mircea cel Bătrân, cu spațiul de agrement, cu pista de biciclete, tot ceea ce ați 

gândit dvs. și cu pontoanele adiacente parcajelor navelor de agrement, este foarte 

frumoasă. Sper să fie și realizabilă! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este realizabilă pentru că proiectul l-am câștigat, e 

licitație. Sper că se finalizează luna aceasta, începutul lunii viitoare semnăm contractul de 

finanțare și încep să lucreze. Și toate proiectele pe care le-am depus și sunt câștigate, și cu 

canalul Cama și cu cetatea și ce mai avem în zona respectivă, sunt tocmai pentru a crea o 

zonă de petrecere a timpului liber, o zonă de atracție pentru turiștii care vin și cu 

schimbarea la ceea ce există acolo. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu asta îmi doresc și ulterior să 

trecem și la lacul Verigă…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, da, dar dacă îmi spuneți că cheltuim aiurea 3 

milioane din bani europeni pentru că nu ne convine nouă? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu pe toate proiectele, cu unele 

sunt de acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când veți fi aici, veți suporta dvs. și vi le aprob și 

eu atunci. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Proiectului 

Bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 şi a Listei de Investiţii 

aferente 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2018 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Mănăstirii „Sfântul Gheorghe” Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe cu 

două voturi pentru, o abținere și un vot împotrivă,  a acordat aviz nefavorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș vrea, pentru a nu da curs anumitor 

interpretări. Am aprobat în bugetul pe anul acesta 300.000 lei pentru culte. Sunt trei 

biserici în lucru în acest moment: noua catedrală Sfântul Gheorghe, biserica Sfinții 

Martiri Brâncoveni și biserica Sfântul Ștefan din cartierul Obor. 

Toate trei le-am preluat în ultimii ani și le-am asigurat finanțări, nu foarte mulți 

bani, după cum au solicitat dumnealor de a finaliza aceste investiții, dar am arătat că 

suntem alături și de aceste investiții care se fac în municipiul Giurgiu. Să știți că după 

revoluție, o singură biserică s-a construit în municipiul Giurgiu de la revoluție încoace, 

biserica cimitirului Sfântul Gheorghe Nou. Și vă mai spun un lucru: s-a construit, dar nu 

s-a sfințit. Aceste trei, s-a mai construit și s-a finalizat biserica din curtea spitalului, dar 

cu finanțare a enoriașilor respectivi și aceste trei biserici au fost susținute financiar și de 

către Primărie, au fost susținute financiar și de către secretaritatul general pentru culte și 

de către Consiliul Județean. 

Am preluat de, este al doilea an când încercăm ziua orașului, al cărui patron 

spiritual este Sfântul Gheorghe, să facem ceremonia religioasă și slujba religioasă, să o 

facem la această nouă catedrală, tocmai ca să vadă cetățenii orașului ceea ce se 

construiește, să fie parte din trăirea spirituală a comunității giurgiuvene. Și de la an la an, 

să știți că se văd realizările. Am reușit în anul trecut să acopere și să știți că a costat destul 

de mult doar tabla pentru acoperiș, dar nu puteam să securizăm tot ce se face înăuntru. Se 

lucrează foarte bine și la Sfinții Martiri Brâncoveni. Deja s-a comandat din sursele 

dumnealor proprii, catepeteasma, urmează pictura să avanseze ulterior. 
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Aceste sume le-am împărțit: 200.000 de lei la noua catedrală Sfântul Mare 

Mucenic Gheorghe, 70.000 la Sfinții Martiri Brâncoveni și 30.000 la Sfântul Ștefan, în 

funcție de mărimea acesteia. Vom încerca să facem lobby și la Consiliul Județean, ca și 

dumnealor să susțină. Dar, v-aș invita, luni pe 23 aprilie, de ziua orașului la această slujbă 

religioasă care are loc în noua catedrală Sfântul Mare Mucenic Gheorghe, să vedeți și 

dvs. investiția respectivă și ce amploare are. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 6 abțineri (doamna Meclea 

Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, 

doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin). 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Sfinţii Martiri Brâncoveni” 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement: Nu pot să votez pentru că fac parte din Consiliu. 

Domnul consilier Pick Ladislau: În aceeași situație sunt și eu. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei Sf. Ştefan 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Ținând cont că această biserică este în zona în 

care locuiesc și are un ajutor foarte mic, față de celelalte biserici care le-am acordat, vă 

rog să țineți cont că nici curent electric nu are această biserică. Nu vă mai spun că dacă 

intrați în interiorul acestei biserici care nu este terminată și se lucrează în continuu și 

vreau să vă mai aduc la cunoștință că, în curtea acestei biserici nu puteți intra, deoarece 



 19 

sunt numai și numai pietre și terenul arată așa cum arată. Dacă în caz, intră cu mortul sau 

altceva, rămân acolo. Vă rog, domnule primar, dacă se poate să suplimentați. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În acest moment, bugetul este epuizat în totalitate. 

La suplimentare, poate. 

Domnul consilier Țigănilă George: Se poate lua din altă parte! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să vă spun! Eu am ținut legătura cu preotul 

paroh și zic eu, că cunosc mult mai bine decât dvs. evoluția construcției acestei biserici. 

Municipalitatea a fost alături de această parohie din momentul în care s-a pornit 

contrucția și în ultimii trei ani, în fiecare an i-am susținut financiar, iar dacă se află în 

acest stadiu, să știți că se află datorită și contribuției sau marea majoritate a contribuției 

de la Consiliul Local. Este o bisericuță mică și sumele pe măsură sunt mai mici, dar cu 

această sumă de 30.000 de lei va finaliza tencuirea în interior. Exteriorul este finalizat și-l 

va finaliza. O să, va îngădui bunul Dumnezeu să se finalizeze atunci când trebuie și se va 

face. Dar eu zic, că poate să vă cheme și Ștefan ca să mai susțineți și financiar. 

Domnul consilier Țigănilă George: Am ajutat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da? 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Partida Romilor Pro Europa 

sucursala Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Societatea Naţională de Cruce Roşie din 

România - Filiala Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementarii situaţiei juridice 

a unui teren din Municipiului Giurgiu şi transmiterea în folosinţă gratuită a 

acestuia către S.C. ENEL DISTRIBUȚIE MUNTENIA S.A. în vederea 

amplasării unui post  de transformare în anvelopă de beton 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea dezmembrării unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor bunuri ce aparţin patrimoniului public al Municipiului Giurgiu, 

către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., în insolvenţă 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenții între 

Municipiul Giurgiu și societatea Giurgiu Servicii  Locale S.A., în insolvență, 

reprezentând plata cheltuielior pentru serviciile prestate de furnizori la bazele 

sportive - Complexul Marin Anastasovici, Stadion Dunărea și Sala de sport 

„Chauncey Hardy” 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Colegiul Național „Ion Maiorescu” din 

Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu particip la vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu știu, în Consiliu, nu cred că aveți probleme! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Nu are nici o legătură Consiliul! Eu nu particip la 

vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Singurul care nu poate să voteze este domnul 

Oprișan. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea numirii unui membru 

supleant în cadrul Comisiei de evaluare a ofertelor de subconcesiune teren, 

organizate de Societatea Comercială Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Propuneri? 



 22 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Propun pe doamna consilier Pălăngeanu Dunia. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Alte propuneri ? Dacă nu sunt, supun la vot. 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea completării preambulului 

Hotărârii Consiliului Local nr.472 din data de 27 noiembrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind completării preambulului Hotărârii 

Consiliului Local nr.422 din data de 26 octombrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea completării preambulului  

Hotărârii Consiliului Local nr.433 din data de 26 octombrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea completării 

preambulului Hotărârii Consiliului Local nr.421 din data de 26 octombrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea completării preambulului  

Hotărârii Consiliului Local nr.438 din data de 26 octombrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării unei erori 

materiale din preambulul Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.432 din data de 26 octombrie 2017 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării dreptului de 

proprietate privată asupra unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea reluării procedurii de selecţie 

a membrilor Consiliului de Administraţie al societății GIURGIU SERVICII 

LOCALE S.A. și societății GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A., având ca 

autoritate publică tutelară Consiliul Local al Municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea reluării procedurii de selecţie 

a membrilor Consiliului de Administraţie al S.C. Administrația Zonei Libere 

Giurgiu S.A., având ca autoritate publică tutelară Consiliul Local al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Liceul Teoretic Tudor Vianu din Giurgiu 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

”Diverse” 

 

Domnul consilier Țigănilă George: Domnule primar, v-aș ruga un spațiu special 

amenajat pentru câini. Sunt cetățeni care vor să-și plimbe cățeii și nu au un spațiu special 

amenajat, să le dea drumul, să alerge… Am avea unde. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Unde? Dacă îmi dați o soluție. 

Domnul consilier Țigănilă George: Vă dau. Pe șoseaua București la calea ferată, 

ați văzut că este un loc foarte mare acolo. Se poate arănja acolo, tocmai bine, e la 

margine. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Locuri foarte mari sunt în zona respectivă, numai 

că au destinație de parc. Dar, tot în zona respectivă se vor amenaja pe lângă cele două 

terenuri de sport, locuri de joacă pentru copii. A fost trecut în proiect și două spații 

amenajate pentru câini de talie mare și câini de talie mică. Ele vor intra în anul acesta în 

procedura de licitație și realizare. Este o continuare a proiectelor din anii trecuți. Deci, am 

realizat terenul de sport și la zona P1, P2, la pasarelă, în zona Poliției Locale, în 

Tineretului și aici, la pasarela de la șoseaua București. Urmează etapa următoare, 

realizarea acestor spații, special amenajate pentru câinii de talie mare și câinii de talie 

mică. Totodată, mai avem un spațiu care la fel, trebuie să-l amenajăm în parcul Clopotari 

pentru că nu putem să venim în parcul Mihai Viteazu, este prea expus și e chiar în zona 

unde se plimbă oamenii și nu e ok. Dar, în parcul Clopotari, permite acest parc 

amenajarea acestor două spații pentru câinii de talie mare și câinii de talie mică. În Parcul 

Elevilor, într-un capăt de tot, spre strada Gării cu Transilvania dacă nu mă înșel, deci, în 

capătul opus al parcului, tocmai ca să nu intrăm în contradicție cu zona unde copii se 

joacă. Adică, să creeze o stare de disconfort cetățenilor care se plimbă. 

Le avem gândite aceste spații, ele urmează să intre în faza de licitație și să le 

amenajăm. 

Domnul consilier Țigănilă George: Când preconizați că puteți începe? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, dacă eram în privat vă 

spuneam că bani avem, mâine o să ne apucăm de treabă. În public, de când gândești și 

până pornești și până vezi că s-a realizat… Nu am albit degeaba, credeți-mă! Am albit, 

uitându-ne și așteptând până se termină odată proiectul acela. 

Domnul consilier Țigănilă George: Dar, credeți că anul acesta se rezolvă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În principiu, anul acesta, ar trebui să se rezolve. 

Domnul consilier Matei Mihai: Și eu vreau să vorbesc despre Parcul Alei care a 

ajuns într-o stare deplorabilă. După ce au fost tăiați toți copacii de acolo nu au fost 

înlocuiți, toate jardinierele acelea din lemn sunt putrede, parcul e pe jumătate iluminat. 

Mai e problema acelei toalete care este exact la intrare și cred că nu e cel mai indicat. De 

preferat ar fi să se mute pe partea din spate a parcului. E o mizerie… În fața băncilor, tot 

timpul când am trecut pe acolo, nu a fost să nu văd semințe și mucuri de țigare. L-am 

întrebat pe cel de la Pază Publică de ce nu ia nici o măsură și a spus: domne, îmi notează 
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numărul de la ecuson și zice că lasă, că îl sun pe șeful tău și te dau afară. Ce vii tu mie să-

mi ceri actele? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Șeful lui e aici. Explicați-i dânsului. Nu e! Văd că 

nu e șeful de la Pază Publică! 

Domnul consilier Matei Mihai: Trebuie făcut ceva cu parcul Alei pentru că arată 

jalnic. A doua – ce se întâmplă cu locurile de parcare? Dacă cineva îmi ocupă locul după 

ora patru și chem poliția, nimeni nu poate să facă nimic. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De ce? 

Domnul consilier Matei Mihai: Au spus că nu au bază legală. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e adevărat! S-au dat amenzi destule și dacă 

vreți vă transmit toate informările pe care le am de la Poliție cu toate persoanele care au 

fost amendate, care au fost sancționate. Nu am intrat încă la ridicarea mașinilor. 

Domnul consilier Matei Mihai: Asta vroiam! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Era iarnă, domnule consilier! Să intri între mașini 

cu o mașină adecvată ca să ridici mașinile, e greu. Dar în general, oamenii au înțeles, în 

momentul în care i-am găsit în baza de date, i-am sunat, i-am căutat acasă, au venit și au 

ridicat mașina, au primit amenda spunând vorbe de duh către toți, inclusiv către 

consilierii care au votat, dar asta este. Stați liniștit, că primarul era în prim plan! 

Domnul consilier Matei Mihai: Mă întreabă că noi, de ce am plătit locurile de 

parcare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mai sunt și cetățeni care nu înțeleg. Acum știți 

cum se spune. dacă nu știi te învăț, dacă nu vrei, te oblig. Deci, au venit, Poliția Locală 

acționează în foarte multe locuri. E greu, pentru că sunt foarte mulți oameni care nu 

înțeleg că trebuie să respecte și legea, dar și o reglementare a Consiliului Local care are 

statut de lege pe raza teritorială administrativă și mai sunt cazuri de genul acesta. Dar să 

știți că ușor, ușor, vom ajunge și la…. 

Domnul consilier Matei Mihai: GSL-ul are la ora actuală un loc unde să 

depoziteze? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu m-ați înțeles! Loc am avut, pentru că noi 

aplicăm acea reglementare legală care spune că mașinile abandonate pe domeniul public 

le ridicăm. Deci, avem loc, avem tot! Singurul lucru care nu-l avem în acest moment este 

o mașină adecvată ca să le ridicăm. Nu avea sens să facem contract de închiriere pe 

octombrie, noiembrie, că știam că vine iarna, să-i plătim acelei persoane că-i folosim 

mașina, dar noi să n-o folosim. Vom începe din această primăvară. 

Răspunsul pentru parcul Alei – nu sunt întru totul de acord. Nu numai eu, oricare 

dintre dvs. ați fost plecați pe afară și ați văzut aceste toalete ecologice care nu sunt genul 

acela de fibră, urâte, urât mirositoare și care să creeze un disconfort. Acestea sunt 

container-toaletă. Eu zic că arată bine, sunt curate și nu crează o stare de disconfort. Iar, 

faptul că sunt puse la intrare în parc, să știți că oriunde în lume, acolo sunt puse. Oriunde 

în lumea aceasta, în fața intrării de la Sorbona era un container din acesta, în care te 

duceai, băgai bănuți și-ți făceai treburile acolo care erau necesare. Deci, nu se duc 

departe, pentru că nici cetățeanul nu se va duce acolo sau dacă se va duce, îl va vandaliza 

și tot. Se așează în mijloc, de aceea!  
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Și vom mai așeza, vom mai monta unul în parcul Mihai Viteazu. Ușor, ușor, ducem 

aceste toalete ecologice cu ghilimelele de rigoare, care sunt de multe ori mai urâte decât o 

toaletă din fundul curții de la nu știu cine, de la țară și care nu îndeplinește nici o normă 

sanitară. Arată urât, miros urât! Drept urmare, parcul Alei va suferi câteva modificări în 

anii care or să vină. Noi facem un Plan Urbanistic Zonal pentru zona respectivă, inclusiv 

zona adiacentă parcului, inclusiv pereul canalului, inclusiv zona aceea unde se mai fac 

activități industriale. Nu aș vrea să intru în amănunte când s-a dat aprobare pentru siloz în 

zona aceea, pentru că nu ar fi în favoarea grupului politic al dvs., dar s-a dat în 2012. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Noi nu facem…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Politică? Așa e! Da? Înțeleg, dar revenim tot acolo. 

În ceea ce privește ce s-a tăiat, s-au tăiat plopii… 

Domnul consilier Matei Mihai: Defrișare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Haideți, că e ușor să spunem că defrișăm. Nu 

s-a tăiat nici un pom, nici un arbore valoros din parcul Alei. Nici nu avem voie! S-au tăiat 

trei plopi existenți în partea de lângă Manutanță, care o parte din ei erau uscați, creau o 

problemă participanților la trafic, că discutăm de mașini sau cetățenii care se plimbau prin 

parc. Iar în locul lor, ca să plantăm alți pomi, în primul rând trebuie să venim și să 

scoatem acele rădăcini din pământ și abia după aceea se vor planta.  

Dar, să știți că în parcul Alei s-au plantat foarte mulți pomi! Așa că trebuie să 

vedem un studiu peisagistic, să vedem dacă scot un pom care a fost un plop urât și care 

crea un disconfort zonei, mai e nevoie să pun la 30 de cm de gard, un alt pom? Or să vină 

arhitecții și or să spună: pas. Întrebați fata și o să vă spună același lucru! Nu o să pui un 

pom la 30 cm că am tăiat un plop sau am tăiat un copac care nu-și avea rostul acolo! De 

aceea vă spun, că niciodată nu am luat decizia pe care o mai luau unii înaintea mea, care 

spuneau: aicea faci așa! Cum a făcut parcul Tineretului sau parcul fără nume. Pe aici pui 

pomii ăștia, pe aici, puneți și voi ce pomi aveți! Dacă tot avem un Compartiment de 

Amenajare a Teritoriului și de Arhitectură, haideți să-i lăsăm pe cei care au facultate și 

sunt pregătiți să spună ei dacă e bine acolo sau nu. Până nu avem un studiu a acelui parc 

cu aviz de la monumente, nu merge să facem așa… Eu cred că dacă vă uitați înainte, toate 

acele cavouri, că mulți le spun așa, cică jardiniere de flori, sunt ca niște cavouri. Nu a 

cerut nimeni nici un aviz de la  monumente să spună: băi, sunt bune astea puse aicea? Ca 

un studiu, nimic! Se făceau pe principiul: închide strada Gării! Păi cum au închis-o? E 

vreo hotărâre de Consiliu că s-a închis strada Gării? Nu! A zis cineva și a zis și a închis-

o! Fără hotărâre de Consiliu, fără studiu, fără nimic! De aceea vă spun, niciodată nu voi 

lua decizii, nici la presiunea cetățenilor, nici la presiunea altor persoane, decât dacă am în 

spate un studiu și persoane responsabile care să spună: da, așa este sau se face sau nu se 

face. Cu argumente și îmi asum răspunderea! 

Domnul consilier Matei Mihai: Până intră în acel program, rămâne așa? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Până se termină perioada aceasta și intrăm în 

campanie, se va face. 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș mai avea ceva, domnule primar, referitor la 

spălătoriile…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cereți voie, doamnei președinte! 
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Domnul consilier Țigănilă George: Am cerut! Sunt câteva spălătorii în municipiul 

Giurgiu care, eu cred că funcționează nelegal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveți tot dreptul, domnule consilier! Nu-mi 

aduceți argumente! Aveți tot dreptul! Lângă Primărie există o instituție care se ocupă cu 

aceste sesizări. Dacă considerați că funcționează nelegal, nu le lăsați la Primărie. Duceți-

vă la Parchet, depuneți acolo o plângere că funcționează nelegal și nici o problemă. 

Domnul consilier Țigănilă George: Vă spun, nu se poate circula… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu vă încurajez! Nu mă puneți să intru în 

amănunte, că mai sunt și niște construcții care funcționează ilegal, că nu au autorizație. 

Așa că, haideți să intrăm… 

Domnul consilier Țigănilă George: Păi, să intre în legalitate! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Tot s-a ridicat problema aceasta a câinilor, dar cu 

stăpân și vine primăvara acum și iar o să se înmulțească pe străzi, peste tot. Am înțeles că 

există totuși la Primărie, oameni cu studii care se pricep la treaba asta. Poate o să ne 

spună și nouă cum stăm cu problema pentru că, pe de o parte se tot vorbește cu sunt aduși 

din afara orașului, pe de altă parte vedem că totuși se înmulțesc. Și poate ar trebui să 

existe un program ceva mai bine stabilit ca să avem mai puține probleme în orașul acesta 

și în comunitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Așa este! Știu că se vor înmulți pentru că, cât 

de cât i-am ținut sub control pe cei mici. Problema este că în ultima perioadă au fost aduși 

câini de talie mare și au rezistat iernii câinii de talie mare și aceștia sunt în acest moment 

în oraș. Câinii mici s-au prins foarte ușor. Nu putem folosi arma cu tranchilizant pentru că 

avem pe de o parte, o adresă a Inspectoratului de Poliție către Poliția Locală, să nu mai 

delege o persoană care să folosească arma cu aer comprimat, arma cu tranchilizant. 

Totodată, am transmis celor de la GSL, să-și angajeze o persoană, s-o autorizeze legal și 

să înceapă din nou să folosească arma cu tranchilizant. Iar, nu în ultimul rând, am fost în 

procedura de selecție a ofertelor pentru medicul veterinar care trebuie să facă această, 

pentru că i se încheiase contractul și trebuiau îndeplinite anumite condiții. Am înțeles că 

s-au finalizat, domnule director? 

Domnul Dumitrache Silvian: Da! O să avem medic veterinar, doar că trebuie să 

schimbăm puțin organigrama pentru a propune o persoană… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să preluăm încă o persoană! Vom folosi încă 

persoana de la Poliția Locală. Dar, medic să avem care să… 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Poate ar trebui făcută o campanie de promovare 

pe la case, să nu-i mai lase să să înmulțească, pentru că le dă drumul pe stradă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici e greu! De obicei, să știți că nu-și gestionează 

omul de la casă procesul acesta. Îi dă drumul cățelușei seara, se duce pe stradă și asta 

este, inevitabilul s-a produs. Ce vroiam să vă mai întreb? Domnule director câți câini 

avem în adăpost în acest moment? 

Domnul Dumitrache Silvian: 600. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 600 față de 700 și ceva, cât avem capacitatea! 

Deci, am avea capacitate, încă o sută și ceva, să-i strângă de pe străzi. Vom începe! 

Începe săptămâna curățeniei, luna curățeniei și a capturării de câini. 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Care este situația gropilor din 

carosabil și ce prevederi bugetare avem pentru remedierea acestora? Inclusiv, am văzut o 

largă dezbatere asupra drumului de intrare în Vama Giurgiu. Cine îl administrează? Când 

se va reface? Când ridicăm această pată de rușine de pe obrazul giurgiuvenilor? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Sunt 4.000 m.p.2 de gropi identificate. Nu vă 

spun numărul lor, unele sunt mai mici. Dacă le mai lăsăm un pic, s-ar putea ca din trei 

gropi să avem una și să scadă numărul de gropi. Acum trebuie să înțelegeți și dvs. și 

cetățenii că nu au fost condiții atmosferice ca să putem să facem lucrul acesta. 

Am fi putut de la începutul lunii martie, numai că am avut o zăpadă la începutul 

lunii martie. Am avut o săptămână, abia s-a topit zăpada. După aceea, am mai avut o 

săptămână cu zăpadă, iar aceasta este prima săptămână în care s-a topit zăpada. Având în 

vedere că nu se mai preconizează un nou val de zăpadă, putem interveni. Cei de la 

Administrația Domeniului Public și Privat, ADPP-ul deja or să înceapă să răzuiască 

aceste gropi, să le pregătească pentru asfaltat. Au început și fabricile de asfalt, stațiile de 

asfalt să lucreze. Deci putem, și zicem noi, că am fi vrut ca până de Paști să avem aceste 

gropi rezolvate. O să fie de ziua orașului! 

Natura un pic, un pic, vremea a evoluat un pic spre vară așa. Adică, s-au mutat 

lunile care erau specifice unui anotimp, au migrat în anotimpul următor. Puteam lucra în 

ianurie și februarie și ne-am dus în martie cu zăpadă. 

În ceea ce privește zona aceea de la Vamă, dvs. sunteți primii care știți situația 

exactă. Există o Hotărâre de Consiliu de cedare a acelui segment de drum cu terenul 

aferent stânga-dreapta, către Ministerul Transporturilor și în administrarea domeniului 

public al statului. Deci, din domeniul public al municipiului în domeniul public al statului 

și în administrarea Ministerului Transporturilor prin CNAIR. S-a cedat din 03 mai 2017. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: M-au surprins afirmațiile domnului 

Dinu asupra condițiilor de expropriere de acolo. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să vă spun! Domnul Dinu, vremelnic 

director pe la DRDP, dumnealui merge pe drumul acela mai scurt, dar mai lung. Când 

avem nevoie, intrăm și-l expropriem și nu mai avem nevoie să ne dea cineva terenul. Noi 

suntem Ministerul Transporturilor sau DRDP și putem să expropriem și ne dă voie legea. 

Așa este! Pentru investiții de interes public național se poate face expropriere. Același 

lucru au făcut expropriere în Vamă! Fără să gândească nimeni, măi, ce expropriem? Au 

venit ca la Yalta, au tăiat pe hârtie și au zis luăm bucata asta! Și din 34 de hectare pe care 

le avea municipiul, 20 și ceva de hectare le-au luat prin expropriere, fără să facă un 

studiu, fără să vină cineva pe teren să vadă ce expropriem noi acolo. Și ne-am trezit că 

noi avem construcția, dumnealor au luat terenul. Dumnealor au construcții și terenul a 

rămas la noi. Fără să gândească! Toaletele au rămas ca și investiții la ei, dar pe terenul 

nostru, iar clădirea aceea de 4.000 de m.p.2, au venit și au tăiat și au zis: luăm și terenul 

de sub clădire, fără să gândeasă dacă acolo e o clădire. E ușor să faci din birou, fără să 

ieși pe teren și să te și implici un pic. 

Și ce e mai grav, și or să aibă probleme, dar ajung să mă lupt cu morile de vânt. Nu 

sunt Don Quijote! Dar parcă am cam obosit și o spun des, să le explic unora, care nu că 

nu au capacitate ca să înțeleagă, nu vor să înțeleagă. 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Noi vă susținem și de aceea v-am 

provocat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Or să fie probleme în Vamă și au apărut probleme 

în Vamă, pentru că atunci când au expropriat nu s-au gândit că dedesubt trec conducte, că 

au rezervoarele sau pompele. Au trecut și au luat tot, unde au considerat și s-au trezit 

acum că nimeni nu mai poate să facă investiții, că terenul aparține Ministerului 

Transporturilor și CNAIR-ului. Și când am zis: păi, faceți voi că ați luat terenul! Noi nu 

avem bani! Pentru nimic, pentru tot ce se întâmplă în zonă, nu au. Iau taxe, doar 

încasează, dar nu plătesc nimic. 

Mai mare rușinea, în iarna aceasta a trebuit să ducem ca să deblocăm orașul de 

tiruri, a trebuit să rupem din utilajele care asigurau deszăpezirea orașului, să trimitem 

patru utilaje mari care să deszăpezească  zona Vămii, zona unde dumnealor încasează 

taxe și de pod și de drum. Și să le deszăpezim și unde iau taxă de cântar? Despre ce să 

vorbim? Despre competențe? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: De asta v-am întrebat, ca să afle 

giurgiuvenii! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am mai spus o dată și eu nu vreau să repet de 

multe ori! E un război al surzilor și chiar nu-și are rostul, să mă apuc eu să intervin să 

spun aceste lucruri în sala de Consiliu unde discutăm administrarea orașului. 

Acel drum, în acest moment, eu am mai spus odată, punem pancartă: No mens 

land! Pentru că noi am cedat și dumnealor, de 10 luni nu au inițiat o Hotărâre de Guvern 

să-l preia. Am înțeles că în acest moment o să-l preia. Dar noi nu putem… Noi legal, în 

acest moment, executivul, legal, având această Hotărâre de Consiliu în care se trece pe 

proprietatea acestui teren, din domeniul public al municipiului în domeniul public al 

statului, noi nu mai putem cheltui un leu pe acel teren. 

O să primim de la Consiliul Județean drumurile pe care le-am cedat, centura 

ocolitoare a municipiului, le-am cedat ca să inițieze dumnealor un proiect cu finanțare 

europeană de aproape 15 milioane de euro. Acel DJ 508, pentru faptul că nu s-a putut 

depune în termen, nu au depus acest teren. Urmează să ni-l dea înapoi ca să putem să-l 

întreținem. În acest moment, el aparține Consiliului Județean. Șoseaua Gloriei, drumul 

Serei, șoseaua de la Penitenciar din spate, șoseaua dintre Alexandriei și Sloboziei, P1, P2, 

până la Zona Liberă, aparține în acest moment, Consiliului Județean. Are titulatura DJ 

508! Pentru că nu au putut să depună proiectul și nu aveai finanțare, urmează să ni-l dea 

luna aceasta, luna aprilie, îl va ceda înapoi Primăriei, că așa a fost gândirea și urmează să-

l depunem noi pe alte proiecte care le avem. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: La mapele dvs. mai aveți un Raport privind 

rezultatele inventarierii patrimoniului municipiului Giurgiu în anul 2017. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vroiam să vă mai spun că astăzi avem trei 

sărbătoriți cărora trebuie să le spunem ”La mulți ani”: domnul Gâdea Gheorghe, doamna 

Pălăngeanu Dunia și doamna Săndulescu Petronela Marinela.  

Mai am o rugăminte la dvs.! Tracum a ieșit din reorganizare, din faliment. În acest 

moment, îi revine municipalității și o să trebuiască, după ce primim un certificat de grefă 

în acest sens, o să trebuiască săptămâna viitoare, cred că marți, să facem o ședință 
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extraordinară să numim AGA. AGA funcțional și să-i asigurăm un buget din care să-și 

plătească paznici și un administrator, că dacă nu, se va fura totul de acolo! Deci, în acest 

moment, nu mai este sub administrator judiciar, a ieșit din faliment și trece înapoi la 

administrația locală.  

Avem nevoie de Tracum, avem nevoie de societate pentru că acest proiect privind 

mobilitatea urbană de dezvoltare durabilă urbană Axa 4, ne obligă ca atunci când 

cumpărăm mijloacele de transport să le dăm unei societăți ale Primăriei. Bine, se poate și 

unei firme private, dar am destulă experiență pe o legislație care nu e foarte sigură. Să iei 

un domeniu public al municipalității și să i-l dai unui privat și acela să obțină beneficii de 

pe urma acestei asocieri… Nici măcar asociere, este o concesiune cu tot. Îi dăm spațiu, îi 

dăm utilaje, îi dăm tot și el doar să câștige bani și doar atât? 

Drept urmare, în vara anului acesta, vom informa Comisia Europeană și buletinul 

informativ al Comisiei Europene, că vom face din 2020 transport în comun în municipiul 

Giurgiu cu societatea Primăriei prin încredințare directă. Trebuie să îndeplinim o cerință 

a, o decizie a Uniunii Europe 1370. Drept urmare, vom merge cu acest contract de 

concesiune a serviciului până în 2020 în vară și din acel moment, când cumpărăm 

mijloacele de transport, vom începe cu societatea Primăriei să facem activitate de 

transport public de călători în municipiul Giurgiu, cu mijloace de transport noi, ecologice. 

Să sperăm că vor avea motorizarea cu SNG, cu gaz natural comprimat. 

Eu vă mulțumesc! Dacă timpul vă permite, marți vom avea o extraordinară foarte 

scurtă. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

 

Şedinţa se încheie la ora 1531. 
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